



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papiasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

October 16, 2020

Dear WCS Community,

At its Special Meeting last night, the WCS Board of Education approved a framework that will allow the district to return students to in-person learning on a hybrid schedule or remain at home with a virtual option.

To prepare for this change, we need every family in WCS to do the following by October 23, 2020:

1. Read the attached Parent's Guide to "Return to In-Person Learning Framework" and the Frequently Asked Questions (FAQs).
2. Complete the "WCS Return to In-Person Learning Survey" at [wcskids.net](http://wcskids.net) to let us know your choice.
3. Please submit additional questions to [info@wcskids.net](mailto:info@wcskids.net), and we will update our FAQs to keep you informed.

It is very important to note that we cannot set a start date for in-person learning until families complete the survey, and we develop a schedule for students and staff.

As we work through this framework, I will update you along way. I appreciate your patience, and please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

16, 2020 أكتوبر/الأول تشرين

، المجتمع WCS عزيزي

وفق الشخصي التعلم إلى الطلاب بإعادة للمنطقة يسمح إطار على WCS التعليم مجلس وافق، الماضية الليلة الخاص اجتماعه في افتراضي خيار مع المنزل في البقاء أو هجين زمني جدول

2020 أكتوبر 23 بحلول يلي بما للقيام WCS في عائلة كل إلى بحاجة نحن، التغيير لهذا للتحضير

1. (FAQs) المتداولة والأسئلة "الشخصي التعلم إطار إلى العودة" إلى المرفق الوالدين دليل اقرأ.

2. اختيارك لإعلامنا [wskids.net](http://wskids.net) في "التعلم الشخصية الدراسة إلى العودة WCS" أكمل.

3. علم على لإبقتك لدينا الشائعة الأسئلة بتحديث نقوم وسوف [إلى](#) إضافية أسئلة تقديم يرجى.

زمنياً جدولاً ونضع، الاستقصائية الدراسة الأسر تكمل حتى الشخصي التعلم لبدء موعد تحديد يمكننا لا أنه ملاحظة جداً المهم من والموظفين للطلاب

وتكون آمنة البقاء في تستمر أن وأرجو، صبرك أقدر. الطريق طول على لكم بتحديث أقوم سوف، الإطار هذا خلال من نعمل بينما صحية

اخلاص

دكتوراه، ليفرنوا. د روبرت

المشرف